
تاکید دنیامالی بر بازسازی سریع استادیوم آزادی

جلســه بررسی بازســازی اســتادیوم فوتبال آزادی با حضور احمد دنیامالی، 
 وزیر ورزش و جوانان در محل ســاختمان مدیریت مجموعه ورزشــی آزادی

 برگزار شد.
در این جلســه که محمدرضا رحمانــی، مدیرعامل هلدینــگ تخصصی راه 
وشهرسازی قرارگاه خاتم الانبیاء )ص( و حسین طلا مدیرعامل شرکت توسعه و 
نگهداری اماکن ورزشی نیز حضور داشتند اقدامات صورت گرفته برای بازسازی 

و مقاوم سازی استادیوم فوتبال آزادی مورد بررسی قرار گرفت.
هم چنین مدیران شرکت های مشاور و شرکت سازندگی خاتم الانبیا نیز در این 
جلسه توضیحاتی را درباره وضعیت فعلی ورزشگاه و هم چنین برنامه های آتی 

برای بازسازی و مقاوم سازی وزیر ورزش و جوانان ارائه دادند.
وزیر ورزش ضمن طرح سوالاتی از پیمانکار و شرکت های مشاور در این جلسه 
تاکید کرد: با وجود این که تکمیل بازســازی این ورزشگاه در کوتاه ترین زمان 
برای ما مهم اســت ولی نمی خواهیم ذره ای از کیفیت بازســازی کاسته شود. 
مدنظر ما این اســت که مراحل بازسازی و مقاوم سازی با بهترین کیفیت انجام 

شود.
او خاطرنشــان کرد: تاکید ما بر گروه های مشاور و پیمانکار مجموعه این است 
اقداماتی که برای بازسازی انجام می شود بر اساس تازه ترین استانداردهای روز 

دنیا و الزامات کنفدراسیون فوتبال آسیا انجام شود.
دنیامالی هم چنین در این جلسه بر بازسازی استخر آزادی و استادیوم ۱۲ هزار 
نفری تاکید کرد و این که در کنار بازســازی استادیوم فوتبال این دو مجموعه 

نیز عملیات بازسازی اش اجرایی شود.
پس از این نشســت و ارائه های انجام گرفته، وزیــر ورزش و جوانان با حضور 
در اســتادیوم فوتبال به صورت میدانی از بخش های مختلف در حال بازسازی 

ورزشگاه آزادی بازدید کرد.

ویژه 

ورزشگاه تختی تهران
 از دو هفته دیگر میزبان سرخابی ها

ورزشگاه تختی تا دو هفته دیگر آماده برگزاری مسابقات خواهد بود.
به گزارش ایســنا، با اعلام علی جوادی، مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران، 

ورزشگاه تختی تا دو هفته دیگر آماده برگزاری مسابقات خواهد بود.
مســابقات لیگ فوتبال به دلیل اردوی تیم ملی و دیدار مقابل قرقیزستان در 
انتخابی جام جهانی ۲0۲6 در پایان این هفته تعطیل می شود و به نظر می رسد 
ورزشگاه تختی از هفته پنجم می تواند میزبان دیدارهای استقلال و پرسپولیس 

باشد.

احضار سرمربی استقلال
 به کمیته اخلاقی

کمیته اخلاق فدراســیون فوتبال مدیرعامل اســتقلال را احضار کرد.با اعلام 
کمیته اخلاق، فرشید ســمیعی، مدیرعامل باشگاه استقلال برای ادای پاره ای 
 توضیحــات باید روز شــنبه دهم شــهریورماه در این کمیته حضور داشــته 

باشند.
تیم فوتبال اســتقلال شب گذشته در هفته سوم رقابت های لیگ برتر در یک 
بازی پرحاشیه در اهواز با یک گل مغلوب استقلال خوزستان شد اما هنوز دلیل 

احضار سمیعی اعلام نشده است.

شکست تیم ملی فوتسال 
برابر قزاقستان

تیم ملی فوتسال ایران در دیدار تدارکاتی برابر قزاقستان با نتیجه چهار بر یک 
مغلوب شد.

به گزارش ایســنا، شاگردان وحید شمســایی، دیروز )جمعه( در شهر آستانه 
قزاقســتان اولین دیدار تدارکاتی خود را برابر تیم ملی این کشور برگزار کردند 
و با نتیجه چهار بر یک شکســت خوردند. تک گل ایران را حســین طیبی به 

ثمر رساند.
ملی پوشان فوتســال ایران، روز یک شنبه )۱۱ شــهریور( بار دیگر به مصاف 

قزاقستان خواهند رفت.
تیم ملی فوتســال ایران برای شرکت در جام جهانی ۲0۲۴ آماده می شود. این 

مسابقات از ۲۴ شهریور در ازبکستان آغاز خواهد شد.

لیگ برتر

فوتسال

شرط مدال آوری پاراتیرانداز ایرانی 
در پاریس

ســرمربی تیم ملی پاراتیراندازی ایــران، گفت: محمدرضا 
میرشفیعی برای رســیدن به فینال ۱0 متر تپانچه بادی، 
رقابت ســختی با رقبایش داشت. به گزارش ایسنا، حسین 
امیری بعد از راهیابی سید محمدرضا میرشفیعی به فینال 
۱0 متــر تپانچه بادی در پارالمپیــک پاریس، اظهار کرد: 
مســابقه ای که الان برگزار شد جزو مسابقات سنگین بود 

چرا که بیش تر قهرمانان جهان از آسیا هستند.
او افزود: همان طور که شاهد بودید آسیایی ها امروز رتبه های 
اول تا چهارم را به خودشان اختصاص دادند و میرشفیعی 
نماینده کشورمان نیز در رده چهارم قرار گرفت ولی از نظر 
کیفی عملکرد خیلی خوبی داشت. امیری خاطرنشان کرد؛ 
ان شاءالله تا یک ساعت دیگر که فینال برگزار می شود اگر 
میرشفیعی بتواند همین کیفیت را داشته باشد، روی سکو 

خواهد رفت.

ضیغمی نژاد فینالیست شنای پارالمپیک

یکی از دو نماینده پاراشــنای ایــران راهی مرحله فینال 
پارالمپیک پاریس شد.  

مسابقات مرحله مقدماتی رشته پاراشنا در حالی صبح امروز 
در ســالن لادفنز آرنا شهر پاریس برگزار شد که دو شناگر 
ایرانی در رشــته ۱00 متر قورباغــه به مصاف رقبای خود 
رفتند.  ســینا ضیغمی نژاد در گروه اول مقدماتی با ثبت 
زمان ۱:۱0:٥٨ دقیقه در رده چهارم قرار گرفت. همچنین 
شاهین ایزدیار در گروه دوم مقدماتی با ثبت زمان 0۴:۱:۱٣ 
در رده هفتم گروه دوم مقدماتی قرار گرفت؛ به این ترتیب 
سینا ضیغمی نژاد با قرار گرفتن در رده هشتم مجموع دو 
گروه به فینال راه یافت اما شــاهین ایزدیار از رســیدن به 

فینال بازماند.  

ناپدید شدن یک ورزشکار پارالمپیکی 
رواندا در پاریس

یک والیبالیســت اهل رواندا قبل از شــروع پارالمپیک در 
پاریس ناپدید شده و پلیس به دنبال اطلاعاتی از او است.

یک ورزشکار  تیم والیبال نشسته رواندا در پاریس ناپدید 
شده است. او به یک رستوران رفت و دیگر برنگشت. پلیس 
تحقیقات خودش را در این زمینه آغاز کرده اســت. رواندا 
اولیــن بازی خود را در پارالمپیک ۲0۲۴  به برزیل واگذار 
کــرد. به گــزارش Ouest France، بازیکن تیم والیبال 
نشسته زنان رواندا در پاریس ناپدید شده و هیچ اطلاعی از 

او در دست نیست.
تیم ملی والیبال نشسته زنان رواندا در بازی های پارالمپیک 
توکیو نیز در گروه به مقام آخر دســت یافت و این دوره در 
پاریس در نخستین دیدار ٣-0 مقابل برزیل شکست خورد.

پیروزی مقتدرانه صادقیان پور 
در گام نخست

پاراتکوانــدوکار وزن 6٣- کیلوگرم ایران در دور نخســت 
پارالمپیک پاریس مقابل حریف خود به برتری رسید.

به گزارش ایســنا، در دومین روز از رقابت های پاراتکواندو 
بازی های پارالمپیک پاریس، ســعید صادقیان پور، نماینده 
وزن 6٣- کیلوگــرم ایران تنها پاراتکواندوکار ایران بود که 
روی شــیاپچانگ رفت.   صادقیان پور در دور نخست برابر 
جاگیری از جزایر ســلیمان به میدان رفت و در یک بازی 
برتر و یک طرفه با نتیجه ۲٨ بر ۲ به برتری رســید و راهی 

دور یک چهارم نهایی شد.

اهدای مدال تکواندوکار ایران
 توسط جکی چان

نخستین مدال آور ایران در پارالمپیک پاریس که موفق به 
کسب مدال نقره وزن منفی ٥۲ کیلوگرم پاراتکواندو شد، 

گفت: قبل از فینال آسیب دیدگی داشتم.
 زهرا رحیمی، جوانترین عضو کاروان ایران پس از کســب 
مدال نقره پارالمپیک ۲0۲۴ اظهار کرد: ســطح مسابقات 
خیلی بالا و حریفان با تجربــه و قدرتمند بودند. در بازی 
فینال هم حریفان مغولی با تجربه تر و فنی تر از من بود و 
متاســفانه نتوانستم به پیروزی برسم.  ژ وی ادامه داد: من 
جوان هســتم و قطعا کم نمی آورم و برای المپیک بعدی 
قدرتمندتر حضور پیدا خواهم کرد.   ملی پوش پاراتکواندو 
در خصوص اینکــه اولین مدال کاروان فرزنــدان ایران را 
کسب کرد، گفت: خیلی خوشحالم که اولین مدال کاروان 
را من گرفتم، اما اگر طلا بود، خیلی خوشــحال تر بودم و 
قول می دهــم که جبران کنم.  رحیمی در خصوص اینکه 
به خاطر ســن کم آیا جو سالن و مســابقه فینال روی او 
تاثیر داشت یا خیر؟ گفت: قبل از بازی فینال از ناحیه زانو 
آسیب دیدم و نتوانستم آن طور که توانایی اش را داشتم، 

بازی کنم.

پارا المپیک
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی

برابر آرای صادره در هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی در واحد ثبتی 
حوزه ثبت ملک بهشهر تصرفات مالکانه بلا معارض متقاضیان واقع در اراضی خلیل شهر قسمتی از پلاک ۴۹۱ فرعی از ۴۹ 

اصلی بخش ۱۷ ثبت بهشهر به شرح ذیل می باشد.
۱- بنام آقای مرتضی عباســیان خلیلی فرزند حسن و مجتبی عباسیان فرزند محمد علی در ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی به مساحت ۱۴6.۷۹ متر مربع به شماره کلاسه های ۴۷۹ و ۱۴0٣/۴۷٨( که سهم هر یک به نسبت سه دانگ 

مشاع از ششدانگ می باشد.
۲- بنام آقای مرتضی عباســیان خلیلی فرزند حسن و مجتبی عباسیان فرزند محمد علی در ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی به مساحت ٣0۴,۹0 متر مربع به شماره کلاسه های ۴٨0 و ۴٨۱ /۱۴0٣ که سهم هر یک به نسبت سه دانگ 

مشاع از ششدانگ می باشد.
٣- بنام آقای مرتضی عباســیان خلیلی فرزند حسن و مجتبی عباسیان فرزند محمد علی در ششدانگ یک قطعه زمین با 
بنای احداثی به مســاحت ۷۴۲٫۲٥ متر مربع به شــماره کلاســه های ۴٨۲ و ۱۴0٣/۴٨٣( که سهم هر یک به نسبت سه 

دانگ مشاع از ششدانگ می باشد.
برابر برگه استشــهادیه ارائه شــده محرز گردیده است که مستند مالکیت مع الواسطه از مالک رسمی نصراله باقری خلیلی 
به متقاضی واگذار شــده اســت لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱٥ روز آگهی می شود در صورتیکه 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه 
اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به 
مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی اســت در صورت انقضاء مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد. م الف 1767296
تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/0۵/27 
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/06/10 

محمد حسن صادقی 
سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان بهشهر

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 

اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمي

برابر آرای صادره در هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمان های فاقد سند رسمی در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهشــهر تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضیان واقع در اراضی فراش مجله قسمتی از 

پلاک ۱0۷ فرعی از ٣۱ اصلی بخش ۱۷ ثبت بهشهر به شرح ذیل می باشد.
۱- بنام آقای محمد عمولی فرزند حمید در ششــدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۲۹٨,۱۴ متر 

مربع به شماره کلاسه 60٣/۱۴0٣
۲- بنام آقای محمد عموئی فرزند حمید در ششــدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۲٣٥,۲6 متر 

مربع به شماره کلاسه 60۴/۱۴0٣
٣- بنام آقای محمد عمونی فرزند حمید در ششــدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۲0۴٥۷ متر 

مربع به شماره کلاسه 60٥/۱۴0٣
۴- بنام آقای محمد عموئی فرزند حمید در ششــدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۷٥,۷۲ متر 

مربع به شماره کلاسه 606/۱۴0٣
برابر برگه استشهادیه ارائه شده محرز گردیده است که مستند مالکیت خریداری شده مع الواسطه از مالک رسمی 
حبیب اله ملکپور به متقاضی واگذار شده است لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱٥ روز آگهی 
می شــود در صورتیکه اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تســلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از 
تاریخ تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضاء مدت مذکور 

و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد. م الف 1766272

تاریخ انتشار نوبت اول: 1403/0۵/27 
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1403/06/10 

محمد حسن صادقی
سرپرست اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان بهشهر

تیم فوتبال هوادار تهران با چهار گل، 
مغلوب تراکتور تبریز شد.

بــه گزارش ایرنــا، در چارچوب رقابت های 
هفته سوم لیگ برتر تیم های هوادار تهران 
و تراکتور تبریز از ساعت ۱۹:۱٥ به مصاف 
یکدیگر رفتند و جدال آن ها با نتیجه چهار 

بر صفر به سود تراکتور به پایان رسید.
تیم هوادار که فصل خوبی را آغاز نکرده و تا 
پایان هفته دوم نتوانسته بود بردی بدست 
بیــاورد، در این دیدار نیز با نتیجه چهار بر 

صفر مغلوب قرمز پوشان تبریز شد.
مهدی هاشــم نژاد در دقیقــه ٣0 بازی با 
حرکت پــا به توپ خود بــه دروازه هوادار 
نزدیک شــد و با یک شــوت پــای چپ 
نخســتین گل تراکتور را به ثمر رساند که 

تا پایان نیمه اول، تنها گل این بازی بود.
تومیسلاو با یک شوت در دقیقه ٥٨ دروازه 
هــوادار را برای دومین بار باز کرد و پس از 
آن حسین زاده در دقایق ۷٥ و ٨٥ توانست 
۲ بار دیگر برای نماینده تبریز، گل زنی کند.

دراگان اسکوچیچ در نشست خبری بعد از 
بازی با هوادار اظهار کرد: دوســت دارم به 
تیمم تبریــک بگویم، این بازی را به خوبی 
مدیریت کردیم و در بسیاری از زمان بازی 
فوتبال رو به جلو بازی کردیم که بســیار از 
این بابت خوشــحالم. توانســتیم بازی را با 
آرامش مدیریت کنیم و نشان دادیم که یک 
مدعی جدی برای قهرمانی لیگ هســتیم. 
واقعاً افتخار می کنم که هواداران تراکتور تا 
اینجا آمدند و مــا را حمایت کردند و یک 
تبادل انرژی بین هــواداران و اعضای تیم 

صورت گرفت.
او با بیان اینکه »کلید این بازی در تمرینات 
بود،« گفت: ما بارها نکات فنی بازی امروز را 
در تمرینات مرور کرده بودیم و از بازیکنانم 
خواســته بودم که تعویض منطقه بازی را 

در دستور کار داشته باشند. از پیاده شدن 
نظراتم توســط بازیکنــان در زمین خیلی 
خوشحال هستم. این بازی باکیفیت در این 

چمن بی کیفیت، راضی کننده است.
او راجع به کســب هفت امتیاز در سه بازی 
گفت: این موضــوع چندان مورد توجه من 
نیســت. برای من نوع بازی تیم بسیار مهم 
اســت. فصل طولانی داریــم و به این چند 
بازی دلخوش نمی شویم و باید این روند را 

ادامه دهیم.
ســرمربی تراکتور گفت: بازیکنان خارجی 
بــرای افزایــش کیفیت تیــم آمده اند و از 
عملکرد آنان بســیار رضایت دارم. بازیکن 
خارجی و ایرانی در دید من تفاوتی ندارند. 
بازیکنان همه زحمت می کشند و امروز تمام 

نفرات تیم خوب بودند.
اســکوچیچ در رابطه با قانــون حضور دو 

بازیکن زیر ۲۱ سال روی نیمکت، بیان کرد: 
۲٣ بازیکن در اروپا فارغ از ســن در زمین 
و روی نیمکت هستند. بازیکنان جوان باید 
کیفیت خودشــان را نشان دهند تا به آنها 
بازی دهم. سن برای من فرقی ندارد. شاید 

به بازیکن زیر ۱۷ سال هم بازی بدهم.
او گفــت: هــر چقــدر لیســت بازیکنان 
نیمکت نشین کوچک تر شود، دست  مربی 
بسته تر می شــود. من قانون گذار نیستم و 
زیــاد در این خصوص صحبــت نمی کنم. 
بهتریــن نفرات در تیم مــن بازی خواهند 
کرد. همچنین بازیکن جوان باکیفیت هم 

شانس حضور در ترکیب را دارد.
ســرمربی تراکتور راجع بــه کیفیت بازی 
ریــکاردو آلــوز، اضافه کرد: آلــوز یکی از 
مهمتریــن بازیکنان ما بــوده و به ارتقای 
کیفیت بازی کمک می کند. بقیه بازیکنان 

هم مهم هســتند و آلوز و ایگور زوج بسیار 
خوبــی در خط هافبک تشــکیل داده اند و 
درک خوبی از همدیگر دارند. نمایش امروز 
تیم، این اجــازه را به من می دهد تا بگویم 
همه بازیکنانم شایســته هســتند و باید از 
آنان تمجید شــود. درست است که شروع 
قدرتمندی داشتیم اما همچنان کار زیادی 
باید انجام دهیــم. فصل طولانی داریم و از 
برد لذت می بریم اما باید به دیدارهای آینده 

توجه کنیم.
اســکوچیچ گفت: هواداران در بازی قبلی و 
در ایــن دیدار نقش خــود را به خوبی ایفا 
کردند و فوق العاده بودند. حضور هواداران 
انگیزه بسیار زیادی به ما می دهد. بازیکنان 
بــازی ترکیبی خوبی انجــام دادند ولی به 
عنوان مربی حس کردم که هواداران خیلی 

خوب به ما کمک می کنند.

هفته سوم لیگ برتر آغاز شد

جشنواره گل تراکتور مقابل هوادار در روز صدرنشینی

جولان جیمی جامپ ها در ورزشگاه فولاد عذرخواهی نکونام
بازی دو تیم استقلال خوزستان و استقلال با حاشیه های فراوانی همراه بود.

به گزارش ایســنا، در اولین روز از هفته ســوم لیگ برتر فوتبال، اســتقلال در ورزشگاه 
شــهدای فولاد مهمان استقلال خوزستان بود. این دیدار که با ۱۲ دقیقه تاخیر آغاز شد 
با حاشیه های زیادی همراه بود.پیش از آغاز بازی شیشه اتوبوس استقلال با پرتاب سنگ 
از ســوی برخی افراد شکسته شد. نیمه دوم هم به دلیل ورود دیرهنگام شاگردان نکونام 
با تاخیر آغاز شــد. بین دو نیمه نیز در حالی که بازی در آســتانه شروع شدن بود، پنج 
جیمی جامپ به صورت پی در پی وارد زمین شدند که توسط ماموران ورزشگاه به بیرون 

هدایت شدند. 
در جریان نیمه نخست هم یک جیمی جامپ قصد ورود به زمین را داشت که ناکام بود. 
در دقیقه ۴٨ داور داسیلوا بازیکن استقلال خوزستان را با کارت زرد جریمه کرد که سپس 
با توضیحاتی از ســوی کمک داور، کارت زرد این بازیکن پاک شد. در دقیقه 6۱ نیز یک 
جیمی جامپ در حالی که پرچم فولاد را در دست داشت وارد زمین شد و به سوی جواد 
نکونام رفت. این در حالی بود که داور به این وضعیت بی اعتنا بود و جیمی جامپ توسط 
افراد کنار زمین به بیرون هدایت شد. در دقیقه ٨0 پس از گل استقلال خوزستان، عده ای 

از هواداران استقلال علیه جواد نکونام شعار سردادند. 
در دقیقه ٨٨ در حالی که بازی متوقف بود، سه جیمی جامپ دیگر وارد زمین شدند. در 
جریان بازی به دفعات بطری های آب به درون زمین پرتاب می شد، به صورتی که بازی با 
بارش بطری آب همراه بود. در دقیقه ۹0 بازیکن استقلال خوزستان وقتی تیمش صاحب 
کرنر شد، هواداران حریف را تحریک کرد و همین باعث شد هواداران استقلال بطری های 
آب فراوانی را به سمت او پرتاب کنند که داور هم این بازیکن را با کارت زرد جریمه کرد.

جواد نکونام در نشست خبری پس از بازی با استقلال خوزستان، اظهار کرد: از 
هواداران بابت نتیجه عذرخواهی می کنم. صحبتی نمی توانم درباره مسائل فنی 
و اتفاقات چند روز اخیر داشته باشم. غافلگیر شدیم و گل خوردیم. هفته سوم 

سال گذشته هم بلند شدیم و قطعا امسال هم از جایمان بلند می شویم.
ســرمربی تیم فوتبال استقلال گفت: مســئولیت این تیم از صفر تا صد با من است. سال 
گذشــته  هم که هفته سوم باختیم، تیممان توانست از جای خود بلند شود و توانستیم تا 

روز آخر در کورس قهرمانی باشیم.
وی ادامه داد: قطعاً در ادامه راه قوی تر و بهتر خواهیم بود. با توجه به تغییراتی که داشته ایم 
تعطیلات لیگ می تواند در هماهنگ شدن به ما کمک کند و تیممان را بازسازی کنیم و 

بازیکنان مصدوم مان نیز برسند.
نکونام تاکید کرد: هواداران برای من مهم هســتند و به آنها قول می دهم که مانند ســال 
گذشته استقلال تا روز آخر برای قهرمانی خواهد جنگید و از این به بعد در هر بازی بهترین 
عملکرد خود را نشان خواهد داد. تمام مسئولیت فنی این بازی با من است اما آنچه برای 
من اهمیت دارد و هواداران باید به آن توجه داشته باشند این است که استقلال تغییرات 
زیادی داشــته و باید تلاش کنیم زود به هماهنگی برســیم. سال گذشته هم هفته سوم 
این اتفاق برای ما افتاد و به موقع بود. قول می دهم امسال هم تا هفته آخر برای قهرمانی 
بجنگیم و تمام تلاشمان این است که امسال قهرمان شویم که در این راه نیاز به حمایت 

هواداران، باشگاه و کارهای بیرونی دارم و باید کمک شود تا شرایط خوبی داشته باشیم.
سرمربی استقلال به سوالی در خصوص شعار هواداران در حمایت از فرهاد مجیدی پاسخی 

نداد و نشست را ترک کرد.

رفسنجان  مس  فوتبال  تیم  سرمربی 
دربــاره اعتراض هــواداران به انجام 
تمرینات تیم در تهران، نسبت به این 

موضوع واکنش نشان داد.
محرم نویدکیا، ســرمربی تیم فوتبال مس 
رفسنجان پس از پیروزی ٣ بر یک تیمش 
برابــر آلومینیوم اراک در نشســت خبری 
اظهــار کرد: همانطور که دیروز گفتم بازی 
فوق العاده سخت و ســنگینی بود. بازی را 
خیلی خوب شــروع و سعی کردیم تا آنجا 
که شــد گردش توپ خوبی داشته باشیم 
ولی آلومینیــوم ما را خوب آنالیز کرده بود 
و سعی داشت در نقاطی از زمین ما را پرس 
کنند. خیلی هم موفق بودند و توانستند در 
دقایقی از بازی توپ هــای زیادی را در آن 

نقاط از ما بگیرند.
او افــزود: در ایــن مــورد در آینــده باید 
مفصل برنامه ریزی کنیم تا چنین اتفاقاتی 
برایمــان نیفتد. بازی فوق العاده جذابی بود 
و موقعیت های زیادی داشــتیم. حریف هم 
موقعیت های خوبی در ضد حملات داشت.

ســرمربی مس رفســنجان بیان کــرد: تا 
جایی که می توانستیم ســعی کردیم روی 
توپ های بلند حریف، توپ های سوم را مال 

خود کنیم. مقــداری موفق بودیم و بعضی 
اوقات هم توپ را از دست می دادیم. با اینکه 
گل مســاوی را خوردیــم، واقعا حامد لک 
یک پنالتــی فوق العاده را برایمان گرفت و 
به بازی برگشتیم. اگر آن توپ گل می شد 
با نوع سیســتم دفاعی که آلومینیوم دارد 
کارمان سخت می شد. آنها در این کار خیلی 
خوب هستند. فضاهای بین هافبک و دفاع 
خودشــان را خیلی خوب جمع می کنند. 
به خاطر همیــن مقابل آلومینیم گل زدن 
خیلی سخت است مخصوصا اگر بخواهیم 
از لایه های دفاعی این تیم با بازی منطقی 

عبور کنیم.
نویدکیا عنوان کرد: شــاید بعضی از تیم ها 
در ضربات ایســتگاهی بتواننــد این کار را 
انجــام بدهند ولی با بازی ســازی از عقب 
خیلی سخت اســت. اگر حامد آن توپ را 
نمی گرفت شاید مشــکلات خیلی زیادی 
پیدا می کردیــم. در نیمه دوم بازی خیلی 
خوبــی ارائه دادیــم و موقعیت های خیلی 
خوبی داشــتیم. در هــر دو نیمه باید بهتر 
از موقعیت ها اســتفاده می کردیم. من این 
ســبک را دوســت دارم و دلم می خواهد 
همیشــه چنین فوتبال هجومــی را بازی 

کنیم. بعد از نتیجه ۲ بر یک به خاطر اینکه 
۲ بازی گذشته را از دست داده بودیم، سعی 
کردیم عقب تر کار دفاعی کنیم و ریســک 
کمتری داشته باشــیم. خوشبختانه موفق 
بودیم با اینکــه یکی دو موقعیت بد هم به 
حریف دادیــم. در نهایت روی ضدحملات 
موفق بودیــم و موقعیت های خیلی خوبی 
داشــتیم. خوشــحالم بازی را بردیم و به 
هواداران تبریک می گویم. تا لحظه آخر تیم 
را تشویق کردند و امیدوارم در بازی های بعد 

هم خوشحالشان کنیم.
ســرمربی مس رفسنجان در مورد اعتراض 
هواداران بــه انجام تمرینات تیم در تهران، 
گفت: تمام تلاشــم را می کنم تا جایی که 
بشــود مدت زمان بیشــتری تیم را برای 
تمرین به اینجا بیاورم. مقداری ناهماهنگی 
در کل شــهر رفسنجان وجود دارد. به نظر 
می رسد اختلافاتی وجود دارد که گهگاهی 
به گوش من می رســد. با این سبک واقعا 
نمی توانیم تیم قابــل احترامی برای آینده 
باشیم. وی افزود: یک گلایه هم دارم. سال 
قبل سعی کردم در زمان هایی اینجا تمرین 
کنیم ولی نمی آمدند تمرین تیم را ببینند. 
اگر واقعا تیمتان را دوست دارید لااقل ۴-٣ 

روزی که هســتیم ٥0 یا ۱00 نفر بیایند. 
برای اینکه خودتان لذت ببرید و تیمتان را 
ببینید. وقتی اینجا هم تمرین می کنیم ۱0 
نفر نمی آیند پس چرا شــعار می دهید که 
اینجا بیاییم؟ اگر تیم ها در شــهر خودشان 
تمرین می کننــد، هوادارنشــان می روند، 
تشویق می کنند و به آنها انرژی می دهند. 
سال گذشــته ۴-٣ بار اینجا بودم ولی ۱0 
نفر هم نمی آمدند. باز هم سعی می کنم تا 
جایی که بشود این کار را انجام بدهیم کما 
اینکه امسال بعد از بازی اول مقابل تراکتور 
با اینکه باخته بودیم، تیم را به اینجا آوردیم 

و با تیم جوانان هم بازی کردیم.
وی افــزود: امشــب دوباره همین اســت. 
می خواهم با تیم های پایه بازی کنیم تا هم 
از نظر روحی روانی بالا بیایند و هم بدانند 
که دیده می شوند. اگر بین آنها فوتبالیستی 
باشــد بتوانیم به تیم اضافه کنیم. یک دو 
بازیکــن را در جوانان دیدم. بازیکنان بدی 
نبودند. ســعی می کنیم دوباره آنها را چک 
کنیم و بقیــه را هم ببینیم کــه آیا واقعا 
اســتعداد این را دارند به تیم اضافه شوند و 
کمک کنند. یک دو سال همراه تیم باشند 

و شانس خودشان را امتحان کنند.

واکنش نویدکیا به اعتراض هواداران به انجام تمرینات تیم در تهران

یک مصدوم دیگر روی دست یونایتد واکنش کارلتو به ناکامی دوباره رئال در لالیگا
هافبک  مونــت،  میســون 
دلیل  به  منچســتریونایتد 
عضلانــی  مصدومیــت 
از  را  یونایتد  آتی  دیدارهای 

دست داد.
وضعیــت یونایتد قبــل از دیدار 
حساس با لیورپول در لیگ برتر 
اصلا خوب نیســت. راســموس 
هویلوند، لوک شــاو، لنی یورو، 

تایرل مالاسیا و ویکتور لیندلوف پیش از این بازی یکشنبه مقابل لیورپول در اولدترافورد را 
به دلیل مصدومیت از دست داده اند و اکنون میسون مونت نیز دیگر غایب شیاطین سرخ 
لقب گرفت. به گزارش دیلی استار، مونت هر دو بازی یونایتد در لیگ این فصل را از ابتدا 
آغاز کرد. این بازیکن ۲٥ ساله در جریان شکست مقابل برایتون در نیمه دوم تعویض شد 

و بعدا عنوان کرد که در جریان این بازی دچار مصدومیت شده است.
بازیکن سابق چلسی در ژوئیه ۲0۲٣ با مبلغی در حدود ٥٥ میلیون پوند با یونایتد قرارداد 
امضا کرد اما به دلیل مصدومیت های متعدد در فصل گذشته تنها ۲0 بازی به میدان رفت. 
مونت فصل گذشته در ماه اوت دچار مصدومیت همسترینگ شد و در نوامبر نیز دوباره به 

مدت چهار ماه به دلیل مصدومیت ساق پا از میادین دور بود.
این ملی پوش انگلیســی جایی در فهرست لی کارسلی برای بازی در لیگ ملت ها ندارد و 

این دیدارها را نیز از دست داد.

کارلو آنچلوتی پس از تساوی 
گفت  پالماس  لاس  مقابــل 
به ســرعت  باید  تیمش  که 

پیشرفت کند.
لاس پالماس و رئــال مادرید در 
هفته سوم لالیگا اسپانیا به دیدار 
هم رفتند که این دیدار در نهایت 
با تســاوی یک بر یــک به پایان 
رســید. میزبان بازی را طوفانی 

آغاز کرد و موفق شد در دقیقه ٥ گل اول را به ثمر برساند و در نهایت وینیسیوس جونیور 
بازی را به تساوی کشاند. 

به گزارش ســاکرنت، آنچلوتی در کنفرانس خبری پس از بازی خود اذعان کرد: نیمه اول 
بد بودیم و پیدا کردن دروازه برای ما سخت شده بود. مجبور بودیم صبر کنیم و کمی رنج 
بکشــیم. در کل تیم متعادل نبود و توپ را با ســرعت حرکت نمی دادیم و در عین حال 
بازپس گیری توپ نیز برای ما ســخت بود.  من پیشرفتی در تیم ندیدم. باید سریع بهبود 

پیدا کنیم و فکر می کنم بهتر خواهیم شد. 
مادرید، قهرمان اسپانیا، فصل را با فتح سوپر جام یوفا آغاز کرد ولی بعد از ٣ هفته در لالیگا 
۴ امتیاز از دســت داده است این در شرایطی است که بارسلونا هر ٣ دیدارش را در شروع 
فصل لالیگا با پیروزی پشت سر گذاشته است. آنچلوتی در بخش بعدی گفت: نمی توانیم 

به دنبال بهانه باشیم، باید سریع پیشرفت کنیم چون یکشنبه یک بازی دیگر داریم. 


